
 

 

Protokoll fra menighetsrådsmøte i Skoklefall MR, tirsdag 12.11.2024 på 
menighetshuset kl. 17.00. 

Referent: Alexander Selvén 

Fremmøtte: Grethe Øyna Milivojevic, Eldrid Lorentsen (digitalt), Kirsti Langvatn, 
Steinar Glimsdal, Torill Gjerpe Hansen, Alexander Selvén, sokneprest Kristine Skree 
Kristiansen. 

Forfall: Helene Skullerud  

Kopi: Trond Selvik, Elisabeth Belsten, Lars H. Thedin, Rune Borknes, Rolf D. Pettersen, 
Øyvind Tobiassen, prost Kjerstin Jensen, kapellan Aslak Elias Simonsen. 
 
 

Sak 
45/2024 

Godkjenning av innkalling og protokoll 
Godkjenning av protokoll fra menighetsrådsmøte 09.10.2024.  
Vedtak: Innkalling og protokoll ble vedtatt. 

Sak 
46/2024 

Orienteringssaker 
Orienteringene dekket ansattsituasjonen på kirkekontoret, som 
medfører at det blir noe færre gudstjenester i en periode fremover. Det 
vil være minst én gudstjeneste på Nesodden hver søndag.  

I forbindelse med allehelgen ble det delt ut lys på Tangen og 
Fagerstand. Alle kirkene var åpne lørdagen, det kom 9 personer til 
Skoklefall. Opplegget vi har hatt de siste årene fungerer godt.  

Gudstjenester og arrangementer fremover: alle barn 2-7 år inviteres til 
Gjøfjell 22. des, og de som ikke har fått 2/4/6-årsbok får. 

Sak 
47/2024 

Arrangementer og planer fremover 
- Samsang 4. des – god kontroll, program som i fjor.  
- Advent og jul – følger vanlig plan for julegudstjenester.  

Vi diskuterte julekommunikasjon i vinduene, men prioriterer 
ikke dette nå.  

- Det er mulig det er behov for en backup for klokker til jul (for 
Eldrid) 

Sak 
43/2024 

Eksterne ofringer 2025 
Saken utsettes til neste møte.  

Sak 
48/2024 

Kirkelige høringer 
Vi har fått tilsendt informasjon om flere kirkelige høringer. Grethe 
svarer på vegne av menighetsrådet på: 

• Rammer for kirkevalget  

• Høring – fellesordninger innen digitalisering, personvern og 
informasjonssikkerhet 

Sak 
49/2024 

Budsjett 2025 
Vi forbereder budsjettarbeidet og diskuterer behov i neste års budsjett. 
Nye møbler til menighetshuset er ønsket inn i neste års budsjett. Vi 
diskuterte også konferanseutstyr, men det er mulig det er rom for dette 
i årets budsjett.  



 

 

Sak 
50/2024 

Eventueltsaker: 

Stille messe: Det er ønske om forutsigbarhet for ressurser, og tydelig 
ansvar og koordinering. Prosten har notert ønsket, og saken følges opp i 
januar.  

Supertorsdag: Frivillige stiller opp på kjøkkenet og med det praktiske, 
men det er viktig at babysang og organisering av skoleungdom ivaretas 
av ansatte. Det er et ønske om en ekstra person mellom kl. 13-15, slik at 
det er noen tilgjengelig for skolebarn/-ungdom både i kirken og 
menighetshuset. Kristine og Elisabeth følger opp. Etter jul foreslår vi å 
bytte fra partalls- til oddetallsuker i Skoklefall. 

850 års-jubileum for Nesodden kirke: Torill foreslo et arrangement 
med sanger fra Eivind Skeie i Skoklefall kirke, ifm. jubileet. Dette henger 
sammen med jubileets slagord: «850 år med håp». Vi diskuterte hvem 
som kan bidra til å arrangere dette. Vi diskuterte også å involvere 
kammerkoret.  

Alfa-kurs: Misjonskirken, Pinsekirken og Den norske kirke ønsker å 
samarbeide om Alfa-kurs. Kursperioden er tors. 6. feb–april. 

Møtedatoer våren 2025: 21.1, 25.2, 1.4, 6.5, 10.6 

 

Kommende møter: 10. des., i menighetshuset kl. 17-19 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


